

EU/EC - KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

UE / EC DECLARATION OF CONFORMITY

Modell/ model:	25788-001;25930-001
Name und Anschrift des Herstellers: Name and address of the manufacturer:	VONLIS GmbH, Fabrikstraße 12, 63636 Brachtal

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Gegenstand der Erklärung:	Mauerkasten
Object of the declaration:	Wall sleeve

Die Gegenstände der Erklärung sind konform mit:

The objects of the declaration are compliant with:

Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates zur Festlegung harmonisierter Bedingungen für die Vermarktung von Bauprodukten.

Regulation (EU) No 305/2011 of the European Parliament and of the Council laying down harmonized conditions for the marketing of construction products.

Verordnung (EU) Nr. 1272/2008 des Europäischen Parlaments und des Rates über die Einstufung, Kennzeichnung und Verpackung von Stoffen und Gemischen.

Regulation (EU) No. 1272/2008 of the European Parliament and of the Council on classification, labeling and packaging of substances and mixtures.

Das Qualitätsmanagementsystem des Unternehmens wurde nach der Norm ISO 9001 zertifiziert.

The company's quality management system has been certified in accordance with the ISO 9001 standard.

Datum / Date:

15.08.2024

Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers:

Signed for and on behalf of the manufacturer:



VONLIS GmbH
Fabrikstr. 12
63636 Brachtal
www.vonlis.de
Sebastian Lis (Geschäftsführung)